
Referat af bestyrelsesmøde  

Deltagere:  Dion Brun,  Kim Reenberg, Linda Kampman & Lisbeth Garder 

Afbud:  Kim Sommer & Georg Rønsch 

Dato: 31. maj 2011 kl. 19.30 på Skibelund Krat 

 

Dagsorden 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & sti 

1.2. Grønne områder & legepladser 

1.3. Hjemmeside 

1.4. Økonomi 

1.5. Gennemgang af post 

1.6. Eventuelt 

2. Opdatering af opgavelisten 

3. Kommende møder 

 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & Sti 

Kommunen har indvilliget i at rette alle stier op og lægge stenmel på samtlige stier bortset 

fra stien mellem Mannehøj 215 og 217 og Mannehøj 91 og 93.  

Vejen kommune bekræfter, at grundejerforeningen ikke kan undgå snerydning på 

asfalterede stier (heller ikke ved skiltning) – selvom kommunen ikke snerydder. 

Beslutninger vedr. vej & stier 

Udvalget  

 følger op og kontakter kommunen for en status vedr. stenmel. 

 kontakter Kim Juul Johansen vedr.  

o Kantsten ved indkørsel Mannehøj 4 er meget skarp – udvalget kontakter 

Vejen kommune og drøfter sagen 

o Kantsten Mannehøj etape 5 mangler - udvalget kontakter Vejen kommune 

og drøfter sage 

o Asfalteres Mannehøj etape 4 og Kongehøj etape 2 i 2011 med slidlag- 

udvalget kontakter Vejen kommune og drøfter sagen 



 

 mailer til Birgitte Kofoed Møller vedr. reetablering af beplantning på volden ved 

legepladsen, Kongehøj etape 1. Grundejerforeningen ønsker træer i stedet for 

buske (Kim R.)  

 tjekker op på hvilke forsikringer grundejerforeningen har ved ansvar – og hvor der 

ligger en police 

 indhenter tilbud på vinterrydning for vinteren 2011/2012 for området hos Christian 

Mattle, Skov, Land & Haveservice for at få en samlet aftale for vinterrydning og 

græsslåning. P.t. er der indgået aftale med Friesendahl for vinteren 2010/2011 

Referat fra aflevering af Mannehøjs og Kongehøjs friarealer fra Vejen Kommune og 

grundejerforeningen lægges som bilag på hjemmesiden. 

 

 

1.2. Grønne områder 

Beslutninger 

 Georg følger op på manglende Legende Børn skilte på Kongehøj etape 1 og 2 

 Georg følger op på beplantning af grunde på Mannehøj nr. 191 og 193 

 

 

Beplantning af midterareal på Mannehøj 

Vedr. Mannehøj midterareal arbejdes der videre på et samarbejde og en samlet plan i 

fællesskab mellem kommunen og grundejerforeningen. Birgitte Kofoed Møller vender 

tilbage på ideforslaget fra grundejerforeningen. Vej- og Sti udvalget følger op til efteråret. 

 

 

1.3. Hjemmeside 

Beslutninger på familie log-in 

Lisbeth har tilkøbt familie log-in til bestyrelsens arbejde 

 Undersøger om man kan oprette undermenuer til log-in for hvert udvalg + andre 

relevante emner 

o Vej & sti 

o Grønne områder 

o Hjemmeside 



o Økonomi 

o Post 

o Forsikring 

 Under hvert udvalg oprettes et menupunkt med ”Tidligere korrespondance Vejen 

kommune” 

 Dokumenter navngives: årstal, måned, dag og indhold  

 Dokumenter til log-in  

o tages med på bestyrelsesmødet af udvalget  

o indscannes af formanden og  

o sendes til Lisbeth som pdf med info hvor det skal ligge i strukturen 

o mail lægges ind i word og sendes som pdf 

Beslutninger på email tilmelding via hjemmesiden – opfordring fra generalforsamling 

 Lisbeth undersøger hvordan modulet Blog og Nyheder fungerer med RSS feeds som 

grundejerne kan abonnere på og få info automatisk i indbakken 

 Nyhedsbrev fravælges 

 
 

1.4. Økonomi 

Linda har revideret budgettet i forhold til generalforsamlingens beslutning om ikke at 

asfaltere stier.  

Beslutninger ved økonomi 

 Linda kontakter Vejen kommune vedr. udbetaling af legeplads Mannehøj etape 5 – 

er ikke udbetalt til grundejerforeningen. 

 Linda kontakter Vejen Kommune vedr. udbetaling af beplantning Mannehøj etape 2  

 Linda kontakter banken vedr. gebyr for kontoudskrifter 

 Linda sender budget for 2011,2012 og 2013 til bestyrelsen samt til Lisbeth til 

hjemmesiden  

Beslutninger vedr. kontingent 

Dion har kontaktet Jane og har kontaktinfo til kommunen vedr. opkrævning, som finder 

sted i november 2011 i samarbejde med kommunen 

 

 

 



1.5. Gennemgang af post 
Intet nyt 

 

 

1.6. Eventuelt 
 

Revideret vedtægter er sendt til kommunen til godkendelse og Dion får svar ca. 1. juli 2011 

 

 

2. Opdatering af opgaveliste 

Georg opdaterer listen ud fra referatet her  

 

3. Kommende møder 

Tirsdag d. 30. august kl. 19.30 på Skibelund Krat 

Tirsdag d. 29. november kl. 19.30 på Skibelund Krat 

Tirsdag d. 10. januar kl. 19.30 på Skibelund Krat 

Tirsdag d. 28. februar kl. 19.30 på Skibelund Krat  

Tirsdag d. 13. marts: Generalforsamling 2012 

 

Dion booker lokaler til møderne. 

Dagsorden for møderne er fremadrettet: 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & Sti 

1.2. Grønne områder & legepladser 

1.3. Hjemmeside 

1.4. Økonomi 

1.5. Gennemgang af post 

1.6. Eventuelt 

2. Opdatering af opgavelisten 

 

 


